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nieuwsbrief van de CDA-fractie in Bloemendaal 

(editie 4, jaargang 7 (november 2010))

Begin november kwam de gemeenteraad van Bloemendaal bijeen om de begroting 2011 te bespreken en vast 
te stellen. Daaraan voorafgaand werden de Algemene Beschouwingen gehouden. Namens de CDA-fractie 
voerde fractievoorzitter Anne-Marie Soeteman-Wolf het woord. Zij deed bij die gelegenheid een appèl op 
zowel de gemeente, als ook de lokale samenleving. 

Gelet op de weinig rooskleurige financiële situatie moet het gemeentebestuur (college van Burgemeester & 
Wethouders en gemeenteraad samen) extra kritisch naar de inkomsten en uitgaven van de gemeente kijken, 
om elk jaar een sluitende meerjarenbegroting te kunnen presenteren en de gemeente financieel gezond te 
houden. Daarnaast moet de gemeente, wat de CDA-fractie betreft, ook krachtiger dan voorheen een beroep 
doen op particulier initiatief, het maatschappelijk middenveld en de lokale gemeenschap om gezamenlijk de 
waardevolle maatschappelijk voorzieningen in onze gemeente te kunnen behouden.

Tijdens de behandeling van de Begroting 2011 heeft de CDA-fractie in totaal 3 amendementen en 2 moties 
ingediend, die allemaal zijn aangenomen, al dan niet aangepast op grond van opmerkingen van andere 
fracties ter vergadering. 

De bijdrage van fractievoorzitter Anne-Marie Soeteman-Wolf aan de Algemene Beschouwingen kunt u op de 
website van CDA Bloemendaal lezen, onder de titel ‘Fractie doet appèl op gemeente en lokale samenleving’. 

Namens de gehele fractie wens ik u weer veel leesplezier toe,

Michael Schnackers 

Amendement behoudt jaarlijkse huldiging 

sportkampioenen 

Door de financieel moeilijker tijden ziet ook de gemeente Bloemendaal zich genoodzaakt te bezuinigen, al in 
2011. In dat kader stelde het college de raad voor de jaarlijkse huldiging van de sportkampioenen af te 
schaffen, hetgeen een besparing zou opleveren van 10.000 euro. Voor de CDA-fractie was dit een brug te ver. 
Zij diende daarom een amendement in om de jaarlijkse huldiging van de sportkampioenen te behouden. Het 
amendement is door een meerderheid van de gemeenteraad aangenomen.

Op de website van CDA Bloemendaal leest u meer over dit onderwerp en het amendement. 

Milieuraad wordt niet afgeschaft; loket Bennebroek 

blijft open

Tijdens de begrotingsbehandeling op 4 november jl. werden ook de voorstellen van het college inzake over de 
Milieuraad en het gemeenteloket Bennebroek besproken.
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Het college stelde voor om beide voorzieningen af te schaffen. Echter, dankzij 2 amendementen van de CDA-
fractie blijft zowel de Milieuraad, als ook het gemeenteloket Bennebroek bestaan. Voor Bennebroek en 
Vogelenzang was en is het loket een belangrijke voorziening. Het CDA wilde daarom koste wat kost het loket 
in stand houden. 

Lees meer over beide onderwerpen op de website van CDA Bloemendaal, 

Fractie hoopt hertenkamp te kunnen behouden

De afgelopen tijd is door de gemeenteraad van Bloemendaal herhaaldelijk over het voortbestaan van de 
hertenkamp in Bloemendaal in zijn huidige opzet en vorm gesproken. Aanleiding hiervoor was het voorstel van 
het college om tot en met 2014 voor het beheer van de hertenkamp niet meer dan circa 25.000 euro per jaar 
beschikbaar te stellen. Dat bedrag is volgens het bestuur van de stichting Vrienden van de Hertenkamp te 
weinig om de hertenkamp in zijn huidige vorm te onderhouden en dus voort te zetten. 

Dit jaar heeft de gemeente minstens 65.000 euro voor het beheer van de hertenkamp ter beschikking gesteld. 
Mede in het licht van de noodzakelijke bezuinigingen op tal van uitgaven door de gemeente, acht het college 
het echter niet meer verantwoord om dit bedrag de komende jaren elk jaar opnieuw ter beschikking te stellen. 

Hoewel het beheer van de hertenkamp geen kerntaak van de gemeente is, hoopt de CDA-fractie de 
hertenkamp in zijn huidige vorm toch te kunnen behouden, omdat de maatschappelijke en recreatieve waarde 
van de hertenkamp groot is. Dit vraagt echter niet alleen (meer) geld, maar ook (meer) inzet en creativiteit. 
Niet alleen van het gemeentebestuur, maar ook van het stichtingsbestuur en van de inwoners en 
omwonenden van deze gemeente die de hertenkamp een warm hart toedragen. Mede daarom heeft de CDA-
fractie tijdens de laatste raadsvergadering een motie ingediend, met het doel te komen tot een degelijk besluit 
over het voortbestaan van de hertenkamp en om alle betrokkenen en belanghebbenden nog in de 
gelegenheid te stellen met een uitvoerbaar plan voor de toekomst te komen. De motie is door een 
meerderheid van de raad aangenomen. 

Indien de hertenkamp breed gedragen wordt door de gemeenschap, dan zou het volgens de CDA-fractie 
mogelijk moeten zijn om met vereende krachten het voortbestaan van de huidige hertenkamp veilig te stellen. 
De CDA-fractie doet dan ook een appèl op alle betrokkenen en belanghebbenden. Laten we samen – politiek, 
stichtingsbestuur én samenleving – ervoor proberen te zorgen dat we ook in de toekomst van de hertenkamp 
in zijn huidige vorm kunnen blijven genieten. Laten we samen proberen het gat in ‘de begroting’ te dichten. Dit 
betekent een extra inspanning en bijdrage van zowel het stichtingsbestuur, als de lokale bevolking, als het 
gemeentebestuur. Alleen samen is het wellicht mogelijk om de hertenkamp in zijn huidige vorm te behouden.

In december wordt er door de raadscommissie Samenleving opnieuw over het beheer van de hertenkamp 
gesproken. Dan moet duidelijk worden of de gemeenteraad het thans begrote bedrag voor het beheer van de 
hertenkamp in 2011 en volgende jaren verder kan en wil verhogen. 

Uitnodiging

Als lid van CDA Bloemendaal bent u altijd welkom deel te nemen aan de vergaderingen van de ‘brede fractie’. 
Deze bijeenkomsten houdt de fractie om vanuit de achterban input te krijgen voor het bepalen van haar 
standpunten voorafgaand aan de maandelijkse raadscommissievergaderingen. Wilt u meepraten of uw 
mening geven over actuele, Bloemendaalse zaken? U bent van harte welkom. 

De eerstvolgende vergadering van de ‘brede fractie’ is op maandag 6 december, vanaf 20.00 uur, in de Grote 
Commissiekamer, in het souterrain van het gemeentehuis. (Ingang aan de achterkant van het gemeentehuis)
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